
Ljudska tehnika v Markovcih
Kakor v vseh večjdh krajih, tako smo

si tudi pri nas v Markovcih ustanoviU
v 6klopu LjudsJte tehnike avto-moto
krožek, katerega namen je, da usposobi
novi kader vozačev. Tečaj obisikuje
okoli 40 tečajnikov. Čeravno so vsd ti
tečajniki po večdni kmetje, ki čez dan
trdo delajo in kl so tudi precej daleč
od Markovc, saj pridejo iz Stojnc, Bu-
kovc, Borovec in iz raznih drugih od-
daljenh vasi, so pa kljub temu discipli-
nirani, tako da 6e tečaj vrši stalno in
nemoteno. Tečaj imamo dvaJcrat teden-
sko. Ker inštmktorji iz Ptuja nimajo na
razpolago vozila, da bi prišlj predavat
v Markovce, smo si pomagali sami. Tre-
nutno vodi vsa predavanja domačin
tov. Valič Stanko. Največje težave nara
dela pomanjkanje motornega vozila
Zato se moramo učiti pač le samo teo-
rijo. Tudi ta zadeva bo rešena, ker nam

je priskočila na pomoč kmetijska ob-
delovalna zadruga v Sobetincib. in nam
obljubila avtomobil. Upamo, da bo tndi
ostala pri dani besedi, taiko da bomo
začeli vaditi tudi prakOcno.

Mj se vsa dobro zavedaino, da borao
s tem, ko bomo položili izpite, napravili
spet en korak naprej v razvojn domo-
vine. Stremimo za tein, da bomo imeli
fciin več strojev, in če hočemo imeti stro-
je, moramo imeti tudi ljudi, ki stroje
poznajo.

Tudi v kulturno-prosvetnem delu ne
zaostajamo. Z veliko požrtvovalnostjo
ga vodi naš tajnik tov. Strafela Jože.
Imeli smo že dve prireditvi in sicer
»Pokojnika« v Markovcih in pa tudi v
Spuhlji. V načrtu imamo še gostovan}a
v ostalih krajih. Tako si bomo lahko
nabavili lastno vozilo.

Tako delamo v Markovcih, vemo pa
dobro, da nismo sami, da se dela tako
po vsej naši državi in da bo čez nekaj
časa zrasel novi ka<ier rnotornib voza-
čev. S. J.


